
Protok61 nr XXX/2020 

z przebiegu sesji Rady Miasta Garwolin 


z dnia 25-08-2020 


Ad. 1 Otwarcie sesji (godzina 15:31) 

Miejsce posiedzenia - Sala konferencyjna. 


Ustawowy sklad rady miasta - 15 radnych. 


W sesj i uczestniczylo - 15 radnych. 


Protokolowano - zgodnie z porz¥ikiem obrad. 


Porz~dek obrad: 

1. 	 Przyjycie protokolu z sesJI Rady Miasta Garwolina z dnia 28 lipca 
2020 r. 

2. 	 Podjycie uchwaly w sprawie przekazania skargi wedlug wlasciwosci. 

3. 	 Podjycie uchwaly w sprawie obciq.zenia nieruchomosci gruntowej. 

4. 	 Podjycie uchwaly w sprawie dokonania zmian w Budzecie Miasta Garwolina na 2020r. 

5. 	 Podjycie uchwaly w sprawie dokonania zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej 
Miasta Garwolina na lata 2020-2031. 

6. 	 Sprawozdanie Bunnistrza Garwolina z dzialalnosci pomiydzy sesjami Rady Miasta. 

7. 	 Sprawy rome. 

Sprawdzenie obecnosci 

Nazwisko i imif Statut 
Bielecki Robert TAK 
Gawrys Grzegorz TAK 
Jaskula Jaroslaw TAK 
Jonczak Marek TAK 
Kuibida Robert TAK 
Lagowski Marek TAK 
Mikulski Marek TAK 
Ostolski Andrzej TAK 
Ostrowski Krzysztof TAK 
paziewski Jan TAK 
Piesiewicz Piotr TAK 
Piesiewicz Stanislaw TAK 
Starzynski Jakub TAK 
Wesolowski Tomasz TAK 
Wielgosz Tomasz TAK 



Ad. 1 Przyj~cie porz~dku obrad 

Nazwisko i imif Statut 
Bielecki Robert TAK 
Gawrys Grzegorz TAK 
Jaskula Jaroslaw TAK 
Jonczak Marek TAK 
Kuzbida Robert TAK 
Lagowski Marek TAK 
Mikulski Marek TAK 
Ostolski Andrzej TAK 
Ostrowski Krzysztof TAK 
paziewski Jan TAK 
Piesiewicz Piotr TAK 
Piesiewicz Stanislaw TAK 
Starz:inski Jakub TAK 
Wesolowski Tomasz TAK 
Wielgosz T omasz TAK 

Wynik glosowania 

Za: 15 100% 
przeciw: 0 0% 
Wstrzymuje si-r: 0 0% 
Brak glosu: 0 

Ad. 1. Przyj~cie protokolu z sesji Rady Miasta Garwolina z dnia 28 lipca 
2020 r. 

Nazwisko i imif Glosowanie 
Bielecki Robert ZA 
Gawrys Grzegorz ZA 
Jaskula Jaroslaw ZA 
Jonczak Marek ZA 
Kuzbida Robert ZA 
Lagowski Marek ZA 
Mikulski Marek ZA 
Ostolski Andrzej ZA 
Ostrowski Krzysztof ZA 
paziewski Jan ZA 
Piesiewicz Piotr ZA 
Piesiewicz Stanislaw ZA 
StarzyTIski Jakub ZA 
Wesolowski T omasz ZA 
Wielgosz Tomasz ZA 



Wynik glosowania 

ZA: 15 100% 
PRZECIW: 0 0% 
WSTRZYMUJE SIE: 0 0% 
BRAK GLOSU: 0 

Ad. 2. Podj~cie uchwaly w sprawie przekazania skargi wedlug wlasciwosci. 

Radny Marek Jonczak poprosil, 0 odniesienie do opinii prawnej, kt6ra zostala przekazana 
radnym na Komisji Skarg Wniosk6w i Petycji. 

Pani Skarbnik poinformowala, ze jesli chodzi 0 zgloszenie dotycz~ce ewentualnego naruszenia 
dyscypliny finans6w publicznych to komisja na posiedzeniu w dniu 18 sierpnia 2020 r. 
zapoznala sit( z pismem Rzecznika Dyscypliny Finans6w Publicznych w Warszawie (data 
wplywu do urzt(du 17 sierpnia 2020 r.) i stwierdzila, ze bezprzedmiotowe stalo sit( przekazanie 
pisma Pana Grzegorza Zol~dka - Skupniewicza do Rzecznika, poniewaZ sprawa ta juz trafila 
do Rzecznika Dyscypliny Finans6w Publicznych w Warszawie, kt6ry wydal Zarz~dzenie 
zobowillZuj~ce Burmistrza Miasta i Dyrektora Szkoly do przekazania informacji 0 ujawnionych 
okolicznosciach, wskazuj~cych na naruszenie dyscypliny finans6w publicznych. 

Nazwisko i imi~ Glosowanie 
Bielecki Robert ZA 
Gawrys Grzegorz ZA 
Jaskula Jaroslaw ZA 
Jonczak Marek ZA 
Kuibida Robert ZA 
Lagowski Marek ZA 
Mikulski Marek ZA 
Ostolski Andrzej ZA 
Ostrowski Krzysztof ZA 
Paziewski Jan ZA 
Piesiewicz Piotr ZA 
Piesiewicz Stanislaw ZA 
Starzynski Jakub ZA 
Wesolowski Tomasz ZA 
Wielgosz Tomasz ZA 

Wynik glosowania 

15 100%ZA: 
0%PRZECIW: 0 

WSTRZYMUJE SIE;: 0%0 
BRAKGLOSU: 0 



Ad.3. Podj~cie uchwaly w sprawie obchlzenia nieruchomosci gruntowej. 

Nazwisko i imif Glosowallie 
Bielecki Robert ZA 
Gawrys Grzegorz ZA 
Jaskula Jaroslaw ZA 
Jonczak Marek ZA 
Kuzbida Robert ZA 
Lagowski Marek ZA 
Mikulski Marek ZA 
Ostolski Andrzej ZA 
Ostrowski Krzysztof ZA 
Paziewski Jan ZA 
Piesiewicz Piotr ZA 
Piesiewicz Stanislaw ZA 
Starzyilski Jakub ZA 
Wesolowski Tomasz ZA 
Wielgosz Tomasz ZA 

Wynik glosowania 

ZA: 15 100% 
PRZECIW: 0 0% 
WSTRZYMUJE SIE: 0 0% 
BRAKGlOSU: 0 

Ad.4. Podj~cie uchwaly w sprawie dokonania zmlan w Budzecie Miasta 
Garwolina na 2020 rok. 

Nazwisko i imif Glosowallie 
Bielecki Robert ZA 
Gawrys Grzegorz ZA 
Jaskula Jaroslaw ZA 
Jonczak Marek ZA 
Kuzbida Robert ZA 
Lagowski Marek ZA 
Mikulski Marek ZA 
Ostolski Andrzej ZA 
Ostrowski Krzysztof ZA 
Paziewski Jan ZA 
Piesiewicz Piotr ZA 
Piesiewicz Stanislaw ZA 
Starzynski Jakub ZA 
Wesolowski Tomasz ZA 
Wielgosz Tomasz ZA 



Wynik glosowania 

ZA: 15 100% 
PRZECIW: 0 0% 
WSTRZYMUJE SIE: 0 0% 
BRAKGLOSU: 0 

Ad.5. Podjftcie uchwaly w sprawie dokonania zmlan w Wieloletniej 
Prognozie Finansowej Miasta Garwolina na lata 2020-2031. 

Nazwisko i imif Glosowanie 
Bielecki Robert ZA 
Gawrys Grzegorz ZA 
Jaskula Jaroslaw ZA 
Jonczak Marek ZA 
Kuzbida Robert ZA 
Lagowski Marek ZA 
Mikulski Marek ZA 
Ostolski Andrzej ZA 
Ostrowski Krzysztof ZA 
Paziewski Jan ZA 
Piesiewicz Piotr ZA 
Piesiewicz Stanislaw WSTRZYMUJE SI~ 
Starzynski Jakub ZA 
Wesolowski Tomasz ZA 
Wielgosz Tomasz ZA 

Wynik glosowania 

ZA: 14 93.33% 
PRZECIW: 0 0% 
WSTRZYMUJE SIE: 1 6.67% 
BRAKGLOSU: 0 

Ad.6. Sprawozdanie Burmistrza Garwolina z dzialalnosci pomiftdzy sesjami 
Rady Miasta. 

Przewodnicz~cy Rady Miasta Jaroslaw Jaskula zapytal 0 wycinky drzew w mieScie. 

Zastypca Bunnistrza Albert Baran powiedzial, ze infonnacja 0 wycince oraz nasadzeniu drzew 
zostanie zamieszczona na stronie internetowej Urzydu Miasta. 



Ad.7. Sprawy rozne. 

Radny Krzysztof Ostrowski zapytal 0 pozwolenie na budowy zakladu przetworstwa tworzyw 
sztucznych w Garwolinie. 

Zastypca Bunnistrza Albert Baran poinfonnowal, ze sprawa decyzji srodowiskowej, zwiqzanej 
z oddzialywaniem tej inwestycji na srodowisko, jest w toku. Inwestor zlozyl raport 
oddzialywania planowanej inwestycji na srodowisko. Analizuj(j.c ten raport zlecilismy bieglym 
rzeczoznawcom z zakresu ochrony srodowiska przygotowanie opracowania, co do zawartosci 
raportu. Doda!, ze do urzydu wplynyla opinia, w ktorej znajduje siy zalecenie, by inwestor 
dodatkowo wyjasnil i sprecyzowal dane z raportu. Po konsultacjach z radcami prawnyml 
i uzupelnieniu raportu przez inwestora sprawa bydzie dalej procedowana. 

Do urzydu wplynyla informacja 0 tym, ze kolejna finna chce realizowac inwestycjy na tej samej 
dzialce. Inwestoremjest lokalna finna Ekolider, ktora planuje wybudowac zaklad przetworstwa 
tworzyw sztucznych, zbiomik na scieki bytowe i zbiomik przeciwpozarowy. Wniosek 
o pozwolenie na budowy finna zlozyla w starostwie powiatowym i to ze starostwa do urzydu 
miasta wplynylo zap ytani e, czy dzialka ta rna dostyp do drogi publicznej. W poiniejszym 
tenninie do magistratu wplynylo rowniez zawiadomienie ze starostwa 0 wszczyciu 
postypowania w sprawie wydania pozwolenia na budowy zakladu. 

Radny Marek Jonczak zapyta!, czy tahe w przypadku tej inwestycji bydzie wymagana decyzja 
srodowiskowa. 

Zastypca Bunnistrza poinfonnowal, ze Starostwo me zwrocilo Sly do Urzydu z takim 
wnioskiem. 

Przewodnicz(j.cy Rady Miasta poprosil 0 udzielenie infonnacji na temat gospodarki odpadami 
komunalnymi. 

Pani Skarbnik poinfonnowala, ze skontrolowanych zostalo 200 posesji, ktore zadeklarowaly 
kompostowniki, podczas kontroli wyniklo, ze 2 posesje nie posiadaly kompostownikow. 
Do konca wrzesnia moze uda siy skontrolowac wszystkie 860 posesji. System jest nieszczelny, 
co potwierdza sporz(j.dzona analiza naIiczenia stawki za zuzyt(j. wody (srednia za wody 
w budynkach jednorodzinnych jest 0 pol metra nizsza niz w budynkach wielorodzinnych, 
zazwyczaj w budynkach wielorodzinnych zUZycie jest mniejsze niz w jednorodzinnych). 
W budynkach jednorodzinnych zgloszonych jest wiycej osob niz w budynkach 
wielorodzinnych. Jesii wprowadzone zostaloby przeliczenie z m3 wody to stawka musialaby 
wynosic ponad 12 zl. S(j. badane i analizowane wszystkie metody naliczania, najlepsz(j. metod(j. 
do uszczelnienia systemu jest metoda a zuzycie wody. 

Podczas wywozu nieczystosci zostala skontrolowana segregacJa odpadow u polowy 
mieszkancow miasta. Podczas kontrolo okazalo siy, ze prawie na wszystkich osiedlach 
wielolokalowychjest :lIe prowadzona segregacja odpadow (w odpadach zmieszanych znajduj(j. 
siy odpady do segregacji). Po skontrolowaniu wszystkich posesji zostan(j. wszczyte 
postypowanie oraz byd(j. ustalane wyzsze oplaty. 

Radny Marek Lagowski zapytal 0 roznicy odbioru odpadow biodegradowalnych w porownaniu 
z rokiem ubieglym. 

http:Przewodnicz(j.cy


Pani Skarbnik poinformowala, ze nie moze odpowiedziec na to pytanie, ale od os6b, kt6re 
zadeklarowaly kompostowanie nie S,! odbierane odpady biodegradowalne a pojernnikj na 
odpady zmieszane S,! na tych posesjach sprawdzane. 

Radny Marek Lagowskj zapytal 0 metody naliczania za smieci od zuzycia wody. 

Pani Skarbnik poinformowala, ze po konsultacji z PWiK ustalono, ze przy naliczani brane S,! 
pod uwagy zUZyte scieki. Jest to najbardziej miarodajny wskainik. 

Radny Marek Jonczak zapytal, czy w zaleznosci od zabudowy jest mozliwosc stosowania 
r6z.nych metod naliczania. 

Pani Skarbnik poinformowala, ze zgodnie z opini,! pana mecenasa jest mozliwosc stosowania 
r6z.nych metod naliczania. 

Radny Marek Janczak zasugerowal, aby na komisji dorainej przeanalizowane zostalo 
rozr6z.nienie naliczania metod . Zapytal, kiedy zostala znowelizowana ustawa, jezeli mowa 
o zapisy dotycz'!cej rozdzielenia podczas postypowania przetargu na zagospodarowanie oraz 
odbi6r odpad6w i czy to jest mozliwe. 

Pani Skarbnik poinformowala, ze ustawa zostala znowelizowana w roku 2019. 

Radny Marek Jonczyk zapytal, czy analizowana byla mozliwosc i czy przyniosloby to efekt 
w postaci zminimalizowania wzrastaj,!cych cen w miescie . 

Pani Skarbnik poinformowala, ze urz'!d chce przygotowac przetarg z piycioma zadaniami oraz 
ustalic zadania w spos6b: punkt selektywnej zbiorki odpad6w komunalnych stanowil by jedno 
zadanie, odbi6r odpad6w z budynk6w wielolokalowych drugie zadanie, odbi6r odpad6w 
z budynk6w jednorodzirmych trzecie zadanie, zagospodarowanie odpad6w z budynk6w 
jednorodzirmych czwarte zadanie, zagospodarowanie odpad6w z budynk6w wielorodzirmych 
pi,!te zadanie. Jestesmy w trakcie prowadzenia rozm6w oraz sprawdzania wszelkich danych 
czy bydzie mozliwy takj wariant przetargu. 

Radny Marek Janczak zapytal, czy moma oglosic przetarg skladaj,!cy siy z dw6ch czysci: 
odbi6r oraz zagospodarowanie. 

Pani Skarbnik poinformowala, ze bydzie oglaszany ww. przetarg. Przetarg bydzie siy skladal, 
co najrnniej z trzech cZysci, poniewaz punkt selektywnej zbi6rki bydzie oddzielnie. 

Radny Marek Jonczak zapytal, czy analizuj,!c rynek znany jest przypadek zastosowania ww. 
rozwi'!Zania w irmych samorz~ach oraz jaki jest jego efekt. 

Pani Skarbnik poinformowala, ze takie rozwi~nie bydzie stosowane od 1 wrzesnia 
w Sobolowie, gdzie s,! nizsze ceny 035 % za gospodarowanie odpadami komunalnymi. 

Przewodnicz,!cy Rady Miasta odczytal pismo Gl6wnego Urzydu Statystycznego w sprawie 
Powszechnego Spisu Rolnego 2020. 

Zamkni~cie sesji. 


